

《暑假必看的五部英语电影》

It may feel like not long ago, but a year has passed since the summer of “Barbenheimer,” and Hollywood is hoping for another season of enthusiastic audiences and perhaps an unlikely but viral cinematic pairing. (“#Garfiosa,” anyone?)

虽然感觉时间并不久远，但自“Barbenheimer”的那个夏天以来已经过去了一年，而好莱坞正期盼着再迎来一个热情的观众季，也许还会出现一对不太可能但极具影响力的银幕组合。(有人听说过“#Garfiosa”吗?)



Some things about this summer’s slate of movies feel similar – namely, a lot of sequels on offer – while other elements feel a bit different, like the lingering hangover from last year’s twin strikes that brought movie production to a months-long standstill.

今夏上映的电影中有一些与往年相似——即上映了大量续集——而另一些元素则有些不同，比如去年双重打击留下的挥之不去的“宿醉”影响，使电影制作停滞了数月之久。

Nevertheless, there are more than a few characters sure to distract from that with their showy antics, some masked and mouthy (here’s looking at you, Deadpool) and others aiming to turn our emotions “Inside Out” all over again.

尽管如此，还是有不少角色凭借他们的炫耀性表演来分散观众的注意力，有的戴着面具、口无遮拦(这里要说的是你，Deadpool)，而另一些则旨在让我们的情绪再次“由内而外”地翻转。

Behold a list of the most buzzy movies being released theatrically between Memorial and Labor Day Weekends, 2024. For ease of reference, any sequel, prequel or reboot is marked with an asterisk:

以下是2024年阵亡将士纪念日与劳工节周末之间即将在影院上映的最受期待的电影列表。为便于参考，任何续集、前传或重启作品都用星号标记：

‘ Furiosa ’ * (May 24)

《疯狂的麦克斯：狂暴女神》*(5月24日)

George Miller ’ s fifth foray into the gnarly post-apocalyptic world of Mad Max, “ Furiosa: A Mad Max Saga ” explores the origins of the titular character originated by Charlize Theron in 2015 ’ s Oscar-winning epic “ Mad Max: Fury Road. ” Here, Furiosa is played to the mettle by Anya Taylor-Joy, with villainous antics (and a prosthetic nose) supplied by Chris Hemsworth.

乔治·米勒第五次踏入《狂的麦克斯》中那个恶劣的后末日世界，《疯狂的麦克斯:狂暴女神》探索了由查理兹·塞隆在2015年奥斯卡获奖史诗片《疯狂的麦克斯:狂暴女神》中塑造的同名角色的起源。在这部作品中，弗瑞奥萨由安雅·泰勒-乔伊饰演，克里斯·海姆斯沃斯则提供了邪恶的表演(和一个假鼻子)。

‘ The Garfield Movie ’ (May 24)

《加菲猫电影》(5月24日)

Garfield (voiced by Chris Pratt) in "The Garfield Movie." DNEG Animation

克里斯·帕拉特配音的加菲猫在《加菲猫电影》中。DNEG动画公司

Chris Pratt gets to add another voice credit to his list of animated roles after last year ’ s hit “ Mario Bros. Movie ” with “ Garfield, ” following the famously lethargic ginger cat hailing from the comic strips of yore. Joining Pratt as the titular cat in this family-friendly romp are Samuel L. Jackson, Ving Rhames, Nicholas Hoult, “ Ted Lasso ’ s ” Hannah Waddingham and Brett Goldstein, along with “ Saturday Night Live ” stars Cecily Strong and Bowen Yang.

继去年大热的《马里奥兄弟电影》之后，克里斯·帕拉特又为他的动画角色列表增添了一个新的配音角色——加菲猫，这只以懒惰著名的红虎斑猫来自昔日的漫画条。在这部适合全家观看的影片中，除了帕拉特外，塞缪尔·L·杰克逊、文·瑞姆斯、尼古拉斯·霍尔特、《足球教练》中的汉娜·沃丁汉姆和布雷特·戈尔茨坦也加入了主角猫的行列，还有《周六夜现场》的明星塞西莉·斯特朗和鲍文·杨。

‘ Ezra ’ (May 31)

《Ezra 》(5月31日)

Robert De Niro joins Bobby Cannavale and Rose Byrne in this drama about a comedian who is father to an autistic child, and the unexpected road trip they embark upon. Whoopi Goldberg, Vera Farmiga and Tony Goldwyn (who also directs) costar. Introducing William A. Fitzgerald in the title role as Ezra.

罗伯特·德尼罗加入博比·坎纳瓦尔和萝丝·伯恩，出演这部关于一个喜剧演员是自闭症孩子父亲的剧情片，以及他们意想不到的公路旅行。乌比·戈德堡、维拉·法米加和托尼·戈德温(也担任导演)也参与了演出。威廉·A·菲茨杰拉德出演主角埃兹拉。

‘ Robot Dreams ’ (May 31)

《机器人之梦》(5月31日)

Nominated for best animated feature at the Academy Awards earlier this year, “ Robot Dreams ” is the winsome tale of a dog, named Dog, and his new robot friend named... you guessed it, Robot. This one gets extra points for being a period piece, of sorts, taking place in New York City in the 1980s.

《机器人之梦》在今年早些时候被提名为奥斯卡最佳动画长片奖，这是一部迷人的故事，讲述了一只名叫“狗狗”的狗和它的新朋友——没错，你猜对了，就是“机器人”。这部作品因具有某种时代感而加分，故事发生在20世纪80年代的纽约市。

‘ Summer Camp ’ (May 31)

《夏令营》(5月31日)

This “ Book Club ” -esque take on three friends from summer camp reuniting later in life for another hurrah stars Diane Keaton, Kathy Bates, Alfre Woodard and Eugene Levy in what (inexplicably) looks to be the role of the hunk they fawned over as youngsters. With this plus “ Book Club, ” its sequel last year as well as “ Poms, ” Keaton looks to be launching her very own genre.

这部影片与《读书会》类似，讲述了三个来自夏令营的朋友成年后重逢的故事，由黛安·基顿、凯西·贝茨、艾尔弗丽·伍德阿德和尤金·列维主演，他们(令人费解地)看起来像是年轻时仰慕的硬汉角色。凭借这部作品以及去年的续集《读书会》和《Poms》，基顿似乎正在开创她自己的流派。

